
Jaarverslag Wedstrijdsecretaris 
Afgelopen jaar hebben wij zwaar ingezet op ontwikkeling van de jeugd voor een stabiele toekomst. 
Daarnaast hebben wij geëxperimenteerd met het geven van trainingen op de zondag. Dit is heel goed 
bevallen bij een onderdeel van de jeugd en zeker het 1e half jaar werden de trainingen goed bezocht. 
Later in het seizoen viel dit toch wat tegen. Dus om die reden zullen wij volgend jaar geen zondag 
trainingen meer doen. Toch hebben wij onze jeugdleden de kans gegeven om veel meer uren te 
basketballen in de week dan voorheen altijd het geval is geweest. Hopelijk betalen al die uren zich uit 
de ontwikkeling van de spelers.  

Ik kan jullie mededelen dat we grote stappen hebben gezet in het opleiden van scheidsrechters. Zo is 
de u18 afdeling voor een groot gedeelte voorzien van een diploma. Youri Olsthoorn heeft in zijn 
functie als Opleidingscoördinator en beoordelaar een grote rol gespeeld bij het realiseren van deze 
doelstelling. Ook andere scheidsrechters vanuit alle heren teams hebben wedstrijden gefloten met de 
jeugdige leden, dus ook aan jullie extra dank voor het bijdragen aan het opleiden van de jonge 
scheidsrechters.  
Wat buiten kijf staat is dat de inzet van onze trainers en inmiddels ook ouders van groot belang zijn, 
want zonder jullie hadden we nooit plaats kunnen bieden aan zoveel nieuwe jeugdleden.  

Speciale waardering gaat ook nog uit naar de ouders die dit jaar wederom bardiensten hebben 
gedraaid in de kantine van de Sosefhal! 

Punten voor verbetering 
Afgelopen jaar hebben we ongeveer 80% van onze wedstrijden in de Sosefhal gespeeld. Aangezien 
senioren wedstrijden duurder zijn in de Sosefhal, stonden de wedstrijden zeer snel op elkaar 
ingepland. Dit zorgde op drukke dagen voor flinke uitloop van het schema. Vanwege het iets wat 
ongelukkige uit-thuis schema na de winterstop hadden we soms ook net teveel wedstrijden op één 
dag, waardoor u18 teams ook wel eens op een kleiner veld hebben gespeeld. Dit was niet de 
bedoeling, maar die keuze heb ik soms gemaakt, omdat er anders meer senioren teams op vrije 
dagen moesten terugkomen naar de Sosefhal om een scheidsrechterstaak in te vullen. Komend 
seizoen gaan we dit anders doen.  
Daarnaast was er een lange periode met gebrekkigheden in de Sosefhal wat tot terechte irritatie 
leidde. Gebrek aan schoonmaak van de douches van het veld, douches die niet warm worden en 
lekkages. Hierover zijn verschillende gesprekken geweest met Emiel van der Voort, directeur 
faciliteiten SVH. Er wordt door het bestuur van SVH en het bestuur van Westland Stars hard gewerkt 
om deze ongemakken op te lossen. 

Verandering voor volgend jaar 
Wij streven wel naar een beleid waarin we zoveel mogelijk teams laten trainen in de Sosefhal. Dit 
moet onze centrale locatie zijn voor de jeugd en met drie velden, acht baskets en een steeds grotere 
voorraad aan basketballen, is de Sosefhal de meest efficiënte en duurzame oplossing om basketbal 
voor het hele Westland aan te bieden. 
Door het feit dat we inmiddels zijn gegroeid naar 19 competitie spelende teams, hebben we aan twee 
trainingsdagen niet meer genoeg. Komend jaar komt dan ook de maandag als trainingsdag in de 
Sosefhal erbij.   
Komend seizoen gaan we geen wedstrijden meer spelen in de Westlandhal, tenzij we niet anders 
kunnen. De vrijdagavond wedstrijden gaan ook naar de Sosefhal. De belangrijkste reden voor deze 
keuze is dat we de kortingen krijgen bij de Sosefhal, waardoor onze wedstrijden goedkoper worden 
dan voorheen. Door de maandag en vrijdag als vaste avonden erbij te krijgen in de Sosefhal wordt 



ons aandeel steeds groter en kunnen we met een sterk fundament de contractonderhandeling voor 
komend jaar ingaan. 

Sportieve prestaties 
We kunnen terugkijken op een prachtig jaar met twee teams die kampioen zijn geworden. 
Gefeliciteerd U12.3 en VSE1! Alle andere teams hebben zich het hele jaar ingezet om beter te worden 
en vooral ook om veel plezier te hebben met het spelletje waar we allemaal zoveel van houden.  

Concluderend 
Het afgelopen jaar was super druk, super leuk en super gezellig! We groeien snel, maar als collectief 
kunnen we de groei vooralsnog prima aan! Het was weer een fantastisch seizoen, dus op naar de 
volgende! 

 

Hartelijke groeten, 
Mika van Zeijl 
Wedstrijdsecretaris Westland Stars 


